



L'ÉCOLE
DU VIN DE
BORDEAUX

Under the law of Hong Kong, intoxicating liquor must not be sold or supplied to a minor in the course of business.
根據香港法律，不得在業務過程中，向未成年人售賣或供應令人醺醉的酒類。

Programme Objectives | 課程宗旨

This Conseil Interprofessionnel du Vin de Bordeaux (CIVB) established École du Vin de Bordeaux certificate programme aims for industry practitioners and wine enthusiasts who are build up their further knowledge and interests on Bordeaux wines.

本波爾多葡萄酒公會成立波爾多葡萄酒學院認證課程旨在為從事業內工作的人士或葡萄酒愛好者，建立他們對波爾多葡萄酒的進一步知識和興趣。

Learning Contents | 學習內容

- Introduction of Bordeaux Wine Production
- Classification of Bordeaux Wine Styles
- Main Producing Sub-regions in Bordeaux
- Label Terminology
- Wine Styles of Bordeaux
- 波爾多葡萄酒生產過程
- 波爾多葡萄酒分類
- 波爾多葡萄酒主要產區
- 波爾多葡萄酒酒標
- 波爾多葡萄酒風格

VINS DE
BORDEAUX


Applicants **MUST** be aged over 18, and do not have any health problems that made them unfit for alcoholic beverage tasting.

報讀人士必須年滿 18 歲，並沒有因品嚐酒類飲品，從而造成任何健康問題。

Contact Hours | 上課時數

Total 3 hours in 1 lessons (1個課堂 · 總共 3小時)

Date 日期	Day 星期	Time 時間	Venue 上課地點
22 Apr 4月 22日	Friday 星期五	18:45-21:45	Wine and Beverage Laboratory, Institute of Vocational Education (Haking Wong) 香港專業教育學院 (黃克競分校) 品酒工房

Upon successful completion you will receive a *École du Vin de Bordeaux* certificate.

在順利完成本證書課程後，你將可獲頒波爾多葡萄酒學院證書。

Medium of Instruction | 授課語言

Cantonese (supplemented with English notes) | 廣東話 (輔以英語教材)

Programme Fee | 學費

HK\$620 per person

Special Offer: HK\$558 per person will apply to the following participants:

1. VTC Alumni; or
2. Graduates of wine-related courses organized by the Hospitality Discipline of the Vocational Training Council; or
3. Early Bird:
 - ◆ Class Apr 2022 : Enrolled and paid on or before 8 Mar 2022

每人港幣\$620元

學費優惠：每位港幣558元適用於以下人士：

1. 職業訓練局校友；或
2. 職業訓練局酒店及旅遊學科品酒課程之修畢者；或
3. 提早報名優惠：
 - 4月班：2022年 3月 8日或之前報名



Application Deadline | 截止報名日期

◆ Class Apr 2022 : 30 March 2022 | 4月班：於2022年 3月 30日

Inquiry | 查詢

Tel / 電話: 2708 5394 / 2595 8478

WhatsApp: 9037 2228

Email / 電郵: iveht@vtc.edu.hk

Website / 網址: <https://hospitality.vtc.edu.hk/>
<https://cpe.vtc.edu.hk>



Disclaimer / 免責聲明

VTC reserves the right to cancel any course, revise course content or change the offering venue(s), date and time if circumstances so warrant.
職業訓練局可因應情況取消任何課程、修正課程內容或更改上課地點、日期及時間。